
 1 

                         

          REPUBLIKA   HRVATSKA  

 ŠIBENSKO – KNINSKA ŽUPANIJA 

       OPĆINA MURTER - KORNATI 

               OPĆINSKO VIJEĆE 

 

KLASA: 021-05/16-01/06 
URBROJ: 2182/18-01/1-16-2 
Murter,  01. prosinca 2016. 
 

 

Z A P I S N I K 
sa 5.  sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati održane 01. prosinca 2016. godine 

sa početkom u 17,30 sati u prostoriji klape MELA 
 
Sjednici su bili nazočni vijećnici: Edo Juraga, Ana Begić, Dobroslav Juraga, Ivo Marušić, Ivana 

Juran Magdić, Željko Jerat, , Venčoslav Skračić, Boris Bašić, Mate Skračić, Mateja Bašić, Tome 

Juraga 

Ostali nazočni: Toni Turčinov-načelnik OMK, Petar Ježina-donačelnik OMK, Melanija Turčinov 

Rameša-Pročelnica OMK, Vesna Juran, Goran Potušek, Krste Turčinov, Tome Jelić, Dragulo 

Vodopija,  

Zapisničar: Vesna Juran 

Utvrđivanje kvoruma 

Predsjedavajući je izvršio prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao da je od jedanaest 
vijećnika nazočno 11 vijećnika, te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 
 

DNEVNI RED 

1. Uređenje trga Rudina 

Mate Skračić: mi nezavisni vijećnici smo inicirali ovu sjednicu vijeća. Trg Rudina vrlo bitan 
prostor. Dio trga je već uređen, jedan mještani je to nazvao kriminalnim činom. Na početku 
ovog saziva naš načelnik je lipo najavija da će se raditi drugačije, transparentno, javno i da će 
se poštovati sve instance koje su potrebne za određene procedure. Sad se događaju na terenu 
osim trga Rudina i druge stvari za koje mi saznajemo iz prezentacija šta će se raditi i kako. Mi 
smatramo da trg Rudina nije počet sa izvedbom kako treba  i to je jedan od razloga zašto je 
bivša vlast pala i sad na jedan put da to zaboravimo i krenemo istim putem kako je prethodnik 
počeo mislim da ne bi bilo u redu sa nijednog stajališta. Mi smo sazvali ovo vijeće i pripremili 
odluku koju smo vam danas poslali na mail u kojoj predlažemo raspisivanje arhitektonskog 
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natječaja za uređenje trga Rudina. Ako ste vi za da stavimo ovu odluku na glasovanje i vijećnici 
će odlučiti da li to ima smisla ili ne.  Ako ste krenuli principom načelnik i bager će raditi onda 
mi nemamo ovdje šta raditi. Onda raspustimo sva tijela općine i trebamo jedan bager i jednog 
čovjeka a ostalo nam ništa ne treba. Ja nisam za to.  

Edi Juraga: bageri su tamo gdje trebaju biti a gdje ne trebaju su neki drugi radovi i drugi radnici. 
Nemojmo svoditi sve na bagere ove aktivnosti koje općina provodi. Jer bageri upućuju na nešto 
rušilačko, a meni se čini da se radi dosta konstruktivno.  

Ivo Marušić: ja bi u ime kluba vijećnika HSS-a i SDP-a imam drugi prijedlog zaključka za ovu 
točku, samo je jedan članak „Općina Murter-Kornati nastaviti će sa projektom uređenja trga 
Rudina po glavnom projektu kojeg je izradio ovlašteni arhitekt gosp. Goran Potušek“.  

Željko Jerat: meni je žao da je ova točka došla na redi relativno kasno s obzirom da smo mi 
imali vremena ali nikad nije kasno. Ja sam bio jedini predstavnik nezavisne liste na vijeću koje 
je prihvaćalo  proračun za 2016. godinu gdje od 9 prisutnih je sam jedini bio protiv. I upravo 
sam se dotakao ove točke jer sam prepoznao iznos a tada nismo imali nikakav projekt ispred 
sebe. Bivša vlast je pala na ovoj točci. Imamo novu vlast, omjer snaga je sličan samo je SPD 
prešao na drugu stranu, i moram apelirati na nekakvu dosljednost gospođe ovdje prisutne i da 
je ona bila predsjednica gdje joj je dano sa punim povjerenjem da predsjedava takvim vijećem 
gdje je njena odluka bila isto tako kao jezičak na vagi, ja ne vidim da smo u ičemu išli predaleko. 
Ono što se napravilo nije toliko ni loše. Ja ne pripadam onima koji ruše već onima koji grade. 
Jučer smo imali skup koji je bio više politički a manje prezentacijski ali mi je žao da ovih 5 ili 7 
mjeseci nisam pozvan na niti jedan neformalni razgovor sa načelnikom ili sa grupom vladajućih 
vijećnika da nas se uvjeri da projekti koji su u toku da su na dobroj osnovi. Žao mi je da je 
načelnik završio skup sa konstatacijom da se on nada da će imati 6 ruku. Ja bi volio da nema 
tih 6 ruku večeras, da budem iskren, jer pripadam onoj grupi ljudi koja bi htjela sjesti na loptu. 
Mi imao gotov projekt o kojem mi ne znamo ništa, i nismo imali prilike reći svoje suprotno 
mišljenje. Ono što sam imao prilike čuti od strane projektanta zna da se radilo o prezentaciji 
od prije dvije godine na temelju čega smo nastavili taj glavni projekt tada je bila konstatacija 
da nisu definirane površine komercijalne konkretno štekati. U međuvremenu smo dobili kuću 
u vlasništvu crkve koja izgleda onako kako izgleda, zaključili smo da bi kip trebalo maknuti jer 
to nije ono što smo mi htjeli. Ta kuća je dobila dvije staklene nadogradnje i dobila je svoje 
štekat, ja jednim u komisiji za javne površine međutim nisam bio konzultiran u kojoj mjeri, smo 
znam da je to postao park i kuća smutnje. Jučer sam saznao da postoji mjesto i za binu i da će 
se koncept štekata mijenjati. Hvala ti Bože da postoje takva rješenja. Međutim mi nismo imali 
uvida. Možda bi trebalo ići na više idejnih rješenja, da prihvatimo najbolje od tih, imam primjer 
susjednog mjesta gdje isto nisu svi zadovoljni, ali je bar prošlo jednu legalnu proceduru. Mi 
nismo imali prilike osim dva javna nastupa. Meni nije jasno kako će se riješiti problem štekata, 
stare rive, javnih manifestacija. 

Mateja Bašić: vidim da je Željko drugi koji mene proziva. Razlog što je pala prošla vlast moj 
razlog nije bio isključivo trg Rudina nego moj odnos sa načelnikom sa kojim ga je bilo nemoguće 
uspostaviti, te on je ti koji nije htio izvršavati niti jednu odluku općinskog vijeća, a kao što je 
rečeno izvedba onoga trga koje je do sada napravljeno bila je naprasita, bilo je jedini moj razlog 
što sam ga je odbijala. Kad me se isto tako pozivalo na puč protiv toga trga to sam zajedno sa 
Tonom odbila i onda se isto tako nije održala sjednica jer smo ja i Tome to odbili. Tako je o 
dosljednosti suvišno govoriti. I jedna ispravka ne sjediš u odboru za javne površine već za 
dodjeljivanje koncesije na pomorskom dobru. Kuća ona nije na pomorskom dobru. Niti mi 
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odlučujemo o tome. Javne površine su pod Murtelom.  

Boris Bašić: ja bi samo pročitao članak dva od ove predložene odluke. „Općina Murter-Kornati 
raspisati će i objaviti javni arhitektonski natječaj ( u daljnjem tekstu natječaj) za izradu Idejnog 
rješenja uređenja Trga Rudina sa prilaznim površinama koje mu pripadaju“. U ovome se svodi 
bit priče. Javni arhitektonski natječaj nije proveden. Ja ne kažem da je rješenje loše ni dobro. 
Nije poštovana određena procedura koje se i za manje zahvate u prostoru poštuje i to je razlog 
zašto mi ne možemo podržati ovakav način. A ovo što je  bilo naprasito to je bila kap koja je 
prelila čašu u bivšem sazivu. I to je to, hoćete li nas shvatiti i podržati na vama je, ja bi volio da 
poslušate i podržite, a svaki dobar projekt ćemo podržati, ja sam jučer načelniku rekao 
realizirali ste dio prostora u sklopu DPU-a Sv. Mihovil za koji su svi vijećnici digli ruku. Dajte sve 
snage i sav novac u tom pravcu. Radimo ono gdje imamo konsenzus i radimo na način na koji 
trebamo raditi. Mi se ne želimo svađati, mi nismo neprijatelji. Mi smo prijatelji,  mi smo 
sumještani. Mi želimo isti cilj. I dajte da taj cilj legalno ostvarimo i da sutra ostane iza nas 
određeni rad koji ima svoj temelj. Ono što je Mate rekao o bageru nije se odnosilo na 
destrukciju to se odnosi na slučaj koji nas isto tako jako boli, kad se uključio bager na putu Pod 
Raduč i krenulo se rušiti i kao raditi put bez ikakve zakonske podloge. Tako se raditi ne može. 
Mi smo protiv toga. Jučerašnji skup, strašno me razočarala činjenica da se čitavu godinu neće 
raditi ni metra na kanalizaciji i tu imamo konsenzus. Čitavu godinu mi smo izgubili, to je strašno. 
Radimo na onome gdje imamo konsenzus. Čujem da je odbor počeo jako dobro raditi. Pa 
dajmo nastavimo na taj način. Trg Rudina može čekati. Ništa se neće dogoditi ako ne se realizira 
ove godine, neka čeka dvije godine, nikakav problem. Uprimo snage u vrtić. Ako imamo 
lokacijsku i građevinsku ako smo sredili put pa dajmo ova sredstva prenamijenimo i tamo ih 
potrošimo. Zašto raditi na način koji nije legalan. Edo, predsjedniče Vijeća svati da ovo nije 
legalan način. Demokracija je procedura, pa dajte ljudi budite razumni, nismo neprijatelji. Nije 
ni bitno tko vlada već da vlada kako treba. I ovo vam govorim iz duše i meni je svega više dosta. 
Radimo kako treba, molim vas. Dajte ovih sva milijuna i šesto tisuća kuna  u vrtić. Dajte da to 
napravimo brzo, a ne da se tamo 10. godina kilavimo. Tko zna što će biti sa EU fondovima. 
Možda ništa. jer će se možda dogoditi neka formalna greška gdje će sve pasti u vodu.  

Petar Ježina : Željko, ono jučer nije bio politički skup, jer ako je bio onda je ovo bio politički 
govor. Mi smo kao predstavnici općine dužni ljudima reći gdje se troši proračunski novac. Prije 
dvije godine je bilo izlaganje trga javno i imate predstavnika u odboru za prostorno planiranje. 
Niti jedan put nije došla na temu kako to urediti. Goran neće određivati poziciju štekata, to 
odbor određuje, prema tome niste baš informirani.  

Toni Turčinov: Mate je ovaj prostor nazvao bitnim prostorom i Skračina ulica je za mene isto 
tako bitan prosto pa nikad nismo vidio gdje je taj zahtjev zaprimljen za popločavanje Skračine 
ulice i koje konzervatore se pitalo za one kanalice. Svi vijećnici koji su bili na proračunu znaju 
da sam ja rekao da će trg ići dalje. Ja znam kako je napravljen , ja sam rekao da će ići dalje da 
ćemo ga dalje napraviti. Žao mi je Mate ako nisi bio, ja sam to rekao, Željko će ti potvrditi. 
Jedino Željko nije bio za proračun svi su drugi digli ruke, i kao takvo će ići, kad je nešto kažem, 
ja se toga držim. Isto tako sam rekao da će sve ići na natječaj. I ovaj glavni projekt, javni i toga 
ću se držati, za investitora, za izvođača radova. Ja neću doći i zatrpati, ja neću raditi ko što je 
netko nekad radio sa marinom pa su možda sebe gurali i pravi plan ja sam iz poštene obitelji, 
ne kažem da si ti iz nepoštene ali nemoj me osuđivati na temelju nekih razgovora. Evo prvi puta 
čujem da su neki ljudi pozivali na puč, ako se mislio organizirati onda više nemamo o čemu 
pričati.  
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Uslijedila je rasprava u glas   

Toni Turčinov: evo ja bi sada ako smo svi rekli svoje dao na glasanje  

Edo Juraga: nitko nije imao zamjeru za trg, koje su sporne točke.  

Mate Skračić: evo ja ću reći. Gorane, ono jučer je bio idejni projekt  

Goran Potušek: glavni projekt se ne prezentira 3d vizualizacija nisu nikad dio glavnog projekta.  

Mate Skračić: ok, ali nije razgrađeni ništa unazad godinu dana. Nismo ništa novog vidjeli na 
prezentaciji. Znači imamo pozornicu i đardin , mi nemamo razmještaj tih štekata ništa se nije 
vidjelo. ja iz drugog reda nisam ništa  vidio koji kužim koliko toliko.  

Goran Potušek: hoćeš reći da je slabo iz prezentirano 

Mate Skračić: Uopće se nije dalo vidjeti da je drugačije od prije godinu dana. Mene više muči 
infrastruktura. Jeste li vi ispod tog trga predvidjeli kanalizaciju, vodovodnu mrežu, 
telekomunikaciju, oborinsku odvodnju i sve ostalo što se mora.  

Goran Potušek: da li je to sve sadržaj glavnog projekta  

Mate Skračić: trebalo bi biti 

Goran Potušek: pa onda o čemu pričaš. Sadržaj jednog glavnog projekta su sve instalacije isto 
tako požarni elaborat isto tako elementi pristupa za osobe smanjene pokretljivosti, to je sve 
isplanirano. 

Mate Skračić: znači to je sve isplanirano i postoji  

Goran Potušek: ti koji si bio u odboru za kanalizaciju trebao bi znati da trgom ne prolazi 
kanalizacija 

Mate Skračić: di će se spojiti bivši Sikavac npr. ili Pierss, di je taj kolektor di će se spojiti. ja nisam 
tija pametovati smo pitam da li je predviđeno 

Goran Potušek: naravno da je predviđeno. Razgovaramo o projektu koji će biti predan na 
urbanizam uz sve elemente koji moraju postojati  

Uslijedila je rasprava u glas 

Petar Ježina: ja sam radio kariolama jer da nas ne dočeka ruševina u sezoni  

Mate Skračić: i time si podrža taj način rada.  

Petar Ježina: šta je trebalo dočekati sezonu raskopani  

Mate Skračić: trebalo je tog načelnika ostaviti samog da završi to ili da ukloni i vrati  

Petar Ježina: ne radim ja za načelnika, nego za misto  

Mate Skračić: podrža si njego način rada 

Toni Turčinov: je podržali smo.  
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Željko Jerat: ja bi samo htio primijetiti da smo mi prijedlog proračuna imali u 7 mjesecu , moram 
upozoriti da smo sada u 12om mjesecu i da se na tom trgu nije dogodilo ništa. mi smo vam 
htjeli dati priliku da se to napravi legalno. Sad smo čuli od načelnika da glavni projekt mora ići 
na natječaj za izvođača. Po naprasito odabranom glavnom projektu. Nije se poštivala 
procedura. Ja vjerujem da mi moramo ići u rebalans proračuna za 2016. godinu. Ali ajmo stati 
na loptu, probajmo dati i druga mišljenja na taj projekt na kraju uvid u taj projekt nismo imali.  

Ivana Juran Magdić: sjedilo smo jedan do dva puta tjedno u odboru za prostorno planiranje 
zašto nikad nisi pita oko toga 

Mate  Skračić: kako nisam.  

Ivana Juran Magdić: ja sam bila svaki put i nikad nisam čula da si pitao, mi smo tamo svi 
otvoreno razgovarali  

Mate Skračić: fokusirali smo se na prostorni plan.  

Ivana Juran Magdić: svi projekti su se spominjali, ne samo prostorni plan. Ja nikad nisam čula 
da si ti potaka ovaj razgovor koji sad vodiš tu kad je došlo na pet do dvanaest.  

Edo Juraga: mi puno kaskamo za drugim mjestima i nama je prioritet da se mjesto uredi  

Borisi Bašić: to nije ogledalo mjesta, puno više bi bila kanalizacija i da je ona napravljena to bilo 

bilo puno značajnije za mjesto od uređenja trga.  Druga stvar, DPU Sv. Mihovil kad poštuješ 

proceduru to onda stvarno dugo traje i trebalo je 7 godina da se riješi i hvala Bogu da se 

konačno riješilo. Ako imamo sve papire pa radimo na tome. Trebalo bi biti više rješenja za trg.  

Tome Juraga: ja sam vijećnik, nisam projektant ni u odboru, ono šta, mislim da to mogu i za 

Venča govoriti, što smo mi podržali to je stavka u proračunu za uređenje trga. Nek se ide u to i 

neka se tehničke stvari rješavaju na odboru. Koliko sam ja bija informiran od više vas ovdje na 

odboru je bila dobra suradnja i to me radovalo. U isti mah, ja ne govorim o detaljima jer nisam 

projektant ali niti okvire osim onoga što je  bilo na prezentaciji jednostavno nisam upućen, to 

je sa jedne strane, meni je bilo ponuđeno mjesto odbora ali sam ga ja odbija sa primjedbom 

neka idu ljudi koji su za to stručni. Mi imao taj odbor ko vijećnici koji je nama izvor informacija. 

Ja  bi volija da prije bilo kakve odluke mi dobijemo stav tog odbora. To su ljudi koji su arhitekti, 

geodeti i neka ti ljudi kažu, ja nemam nikakvu informaciju osim biti će lipo, brzo  mislim da mi 

vijećnici koji nismo u tom odboru zaslužujemo tu informaciju. Ja se od 2008. ovdje provlačim 

meni je ovakvih sjednica puna kapa, od ovoga nema ništa. je ne ulazim tko je u pravu a tko nije 

ovo je konflikt ovo je nazadovanje, usporavanje. Mi se ne fokusiramo na prave teme. Mene 

npr. zanima ima li tamo na centru dva tri javna zahoda, ja to ne znam. mene zanima kako će 

latinsko idro biti tretirano u prostru, na koji način, mene zanima kako ćemo mi opravdati 

investicije od dva milijuna i šesto tisuća kuna, mi to ne možemo drugačije opravdati nego da 

ćemo dio naplatit od štekata a dio neka ide za nekakav imidž brend našega mista. Taj projekt 

mora biti sveobuhvatan. Bilo bi dobro da nas odbor informira šta su oni radili, i nekakve osnove 

skice toga projekta da mi znamo dignuti ruku. Ja ću ostati ni za ni protiv. Jer ne želim upadati u 

takvu vrst konflikata. Podržavan projekt, rad, nisam za vraćanje u nazad ali neka nam odbor da 



 6 

informacije prije odlučivanja.  

Boris Bašić. To stoji u članku 3. ove naše predložene odluke. „ u tu svrhu općinsko vijeće će 

imenovati povjerenstvo za provedbu natječaja koji će uz nadzor tijela općine sastaviti 

propozicije, obuhvat, rokove i ostale bitne elemente natječaja. Povjerenstvo će dati na javni 

uvid pristigla projekta rješenja i uz poštivanje javnosti, mjesnih potreba i u suradnji sa 

općinskim tijelima odlučiti o najboljem pristiglom rješenju“. To je odgovor kako se to radi i kako 

bi to trebalo biti.  

Uslijedila je stanka  od 5. minuta. 

Goran Potušek: politički gledano trg su izbori, tko god ga napravio i kad god to se nećemo lagati  

i to svi ovdi znaju. 

Boris Bašić: a vrtić nije 

Goran Potušek: vrtić ako se sad počne završiti će za dvije godine, to je toliko kompleksno i za 

vrtić nitko nije pitao jel bio natječaj, nitko nije pitao di će se spojiti kanalizacija za vrtić, ako 

govorimo o dvostrukim mjerilima tu smo o dvostrukim mjerilima. Odbor bi trebao i nastojat 

će da svakom ponaosob prezentirati odnosno ili održati sjednicu ali bojim se da vijeće ne može 

pratiti odbor u terminima.  Mi smo bili prisiljeni na brzinu poslati neke odluke da utječemo na 

županijski plan, koliko su na dali da utječemo, zatim smo bili prisiljeni na brzinu pokrenuti 

proceduru za prostorni plan, sad će biti rasprava, pa će biti rasprava o Žutu to sve mora 

pripremiti i upoznati vijećnike. Trg je prosto koji mora udomiti određene funkcije uvijek u 

svakom rješenju se može odlučiti koje su to funkcije. Ako ćemo na trgu na sredini stavljati javni 

wc, onda je to nešto što se može napraviti u nekoj javnoj zgradi. Da li na trgu Rudina ima mjesta 

za javne wc, ja ne bi rekao. U prostoru od Butine do benzinske pumpe ima dovoljno prostora i 

za neki komunalni objekt i za neko spremište, nemojmo sve natrpati na jedan prostor trga. Jer 

to mora biti centar javnih događanja. Za javni wc, imamo zgradu općine koja je 43 m od 

centralne točke trga. U zgradi općine se može urediti vrlo lijepo wc, to je moj stav urbanistički. 

Spremištu nije mjesto na glavnom trgu. Imamo obalu, uredimo je da imamo jedan gospodarski 

dio , slažem se za izvlačenje brodova ali to su stvari do kojih treba doći. Najlakše je dignuti ruku 

i reći ja sam protiv toga, a ljudi se lome i pokušavaju naći rješenja da svima pašu  i da se nitko 

ne na ljuti i koja su sukladna zakonu. U rješenju trga, ja ga neću braniti, a ću samo sa 

arhitektonske strane reći, da je predviđeno izmještanje onih terasa koje su najviše na udaru, 

govorimo o terasi Marete i Duje. Pošto one sprječavaju da pozornica bude u centralnom, da se 

na centru trga odvijaju događaji, jer su pre blizu pozornice, zamišljeno je da se one pomaknu 

na prostor sadašnjeg đardina, da se ukloni đardin između Pjersa i Alfonsa koji je je cestu , da 

ta cesta postane kolno pješačka, znači da se na njoj promet, ako ne isključi dok ne riješimo 

obilaznicu, onda da se uspori, na način da se ne može prči brže od 25km/h i da taj trg dobije 

svoju drugu komponentu preko ceste, koja će onda integrirati taj prostor. Znači, da nemamo 

trg koji je ispred Korone i Bobana, nego da je on od Alfonsa do Pjersa. To je poanta tog trga.  
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Mateja Bašić: što se tiče transparentnosti, u općini postoji osoba zadužena za informiranje to 

je Danijela Juraga kojoj se može pismenim putem uputiti pitanje te općina ima rok za odgovor.  

Uslijedila je rasprava u glas 

Tome Juraga: zanima me kako je tretirano Latinsko idro u tom području, drugo pitanje, ja  bi 

volija prije donošenja odluke da nam članovi odbora kažu svoj stav o projektu. Pustimo se mi 

zakona o informiranju i pečata i traženja službenih informacija, mi smo svi ovdi na 40 m i 

sigurno je dio krivice i naše što nismo tražili informaciju, ali za veće stvari pozovite ovi skup 

ljudi, ne mora biti ni formalna sjednica, može biti ne formalno druženje  i malo se više družimo 

i biti će manje ovakvih situacija.  

Goran Potušek: Latinko idro ko manifestacija, mislim da je problem organizacijski nije prostor 

trga.  Na trgu se odvija  npr. prijem, proglašenja pobjednika ili tako neke stvari. U tom smislu 

je ta centralan pozornica  koja ugošćuje tako neki događaj. Što se tiče brodova, znači u prostoru 

mora u prostoru rive ne mijenja liniju obale ,ako se to tako gleda prema Latinskom idru. Znači 

trg ne rješava liniju obale.  Trg rješava parterno uređenje postojećeg stanja i uvodi nove 

elemente, nova sjedišta, novu rasvjetu i rješava infrastrukturu.  

Željko Jerat: prezentacija je bila ne dorečena, način komuniciranja tog trga postojećeg ili 

budućeg sa predjelom luka u onom idejnom projektu figurira most, ja smatram da će most biti 

jedna trajna barijera da u tu staru rivu ti tradicionalni brodovi uplovljavati neće. Mi ćemo 

izgubiti jedan vrlo atraktivan prostor  

Toni Turčinov: čim prođe prostorni plan, dio od stare rive do ribarnice biti će rezervirani 

isključivo za brodove latinskog idra, a kad budu manifestacije most će se dizati, napraviti će se 

takvi most da će se dizati da će brodovi moći uplovljavati kad bude potrebno.  

Uslijedila je rasprava u glas 

Toni Turčinov: ja se slažem sa Tominim prijedlogom da svi članovi odbora iznesu svoje mišljenje 

u vezi trga. Pa ćemo zanati sa čemu smo.  

Petar Ježina: ja se slažem da trg ide dalje iz razloga što se tu radi o uređenju trga nisu nikakve 

izmjene. Na odboru je odlučeno da će se raspravljati o položaju štekata. Moja sugestije na 

projekt je bila jedina da se đardin pomakne bliže da se dobije prostor i da štekati imaju jednu 

cjelinu, imaju intimu a trg ima svoju cjelinu.  

Mateja Bašić: moj stav je da se ide u izgradnju trga, da ne može biti gore od ovoga što je sada. 

Na ono što mi je prezentirano ja nemam niti jednu primjedbu niti na vizuru, prema ovom 

idejnom projektu koji je bija predstavljen.   
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Ivana Juran Magdić: ja sam isto detaljno obaviještena o svemu što se radi, o svakoj fazi idejnog 

rješenja i glavnog i nemam nikakvih prigovora. Za sam da to ide dalje na način na koji ide i 

mislim da je kvalitetno i da je tehnički dobro napravljeno i osmišljeno. U svakom slučaju sam 

za.  

 

Krste Turčinov: ja sam isto za da trg ide dalje i da Latinsko idro uplovi u staru rivu na most na 

dizanje, jer je jako lipo vidjeti ta latinska idra i gajete.  

 

Mate Skračić: ja neću govoriti o da li mi se sviđa moje ste mišljenje čuli, ja neću govoriti o 

tehničkim rješenjima dok se procedura ne ispoštuje. Znači vratimo se na početak a onda 

možemo razgovarati. A vi ste doveli ovu sjednicu do apsolutnog paradoksa,  vi ste dali prednost 

ne vijećnicima nego odboru da kažu što misli vijeću, pa o čemu mi pričamo, da kaže vijeću i po 

tome će se odlučivati. 

 

Edo Juraga: Tome je to tražio kao vijećnik.  

 

Mate Skračić: ja kažem da neću reći svoje mišljenje o projektu dok se ne ispoštuje procedura.  

 

Melanija T. Rameša: ja bi smo rekla da je odbor radno tijelo koje vijeću pomaže u radu, da dade 

zaključak ili neko svoje mišljenje pa onda vijeće donosi odluku.  

 

Edo Juraga: najprije ćemo glasovati za  odluku koju je dostavio klub nezavisnih vijećnika dakle 

tko je za Odluku o raspisivanju arhitektonskog natječaja za uređenje trga Rudina  

 Odluka o raspisivanju arhitektonskog natječaja za uređenje trga Rudina nije prihvaćena 

sa 3 glasa ZA i 8 glasova PROTIV 

 Zaključka da će Općina Murter-Kornati nastaviti sa projektom uređenja trga Rudina po 
glavnom projektu kojeg je izradio ovlašteni arhitekt gosp. Goran Potušek prihvaća se sa 
8 glasova ZA i 2 PROTIV 

Mate Skračić se nije izjasnio, te napustio sjednicu.  
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Sjednica Općinskog vijeća završena je u 18.45 sati 

Zapisničar:                      Predsjednik  

Vesna Juran          Edo Juraga, prof. 


